
1 
 

P R  O  T  O  K  Ó  Ł         Nr XLVI/2014 

z  Sesji  Rady  Gminy  Z  w  i  e  r  z  y  n 

odbytej  w  dniu  27 sierpnia 2014 r. 
 

           Na 15 radnych na Sesji RG obecnych było 14 radnych, nieobecnych był radny 

Wojciech Rojek. 

Ponadto udział w Sesji RG wzięli : 

1. Eugeniusz Krzyżanowski – Wójt Gminy Zwierzyn 

2. Andrzej Wiśniewski – Sekretarz Gminy Zwierzyn 

3. Ewa Turkiewicz – p.o. Skarbnika Gminy Zwierzyn 

4. Izabela Borkowska – kierownik GZOPO w Zwierzynie 

5. Wiesława Kowalewska – Inspektor ds. budownictwa, gospodarki przestrzennej w UG 

Zwierzyn 

6. Mateusz Ostapiuk – Inspektor ds. zamówień publicznych i dróg w UG Zwierzyn 

7. Sołtysi wsi wg załączonej do protokołu listy obecności. 

 

Porządek obrad: 
 

1) Otwarcie XLVI zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2) Przedstawienie porządku obrad. 

3) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4) Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 

5) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

6) Informacja Wójta Gminy o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2014r. 

7) Ocena przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2014/2015. 

8) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę 

ewidencyjną położoną w miejscowości Górki Noteckie oznaczoną numerem 495/2 o 

powierzchni 0,0343 ha, 

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę 

ewidencyjną położoną w miejscowości Zwierzyn oznaczoną numerem 115/13 o 

powierzchni 0,1040 ha, 

c) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Zwierzyn do współpracy w ramach 

Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Obszarze Funkcjonalnym 

Lubuska Wspólnota Terytorialna - Dolina Warty i Noteci oraz zawarcie 

porozumienia pomiędzy Gminą Zwierzyn a pozostałymi samorządami 

wchodzącymi w skład Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w 

Obszarze Funkcjonalnym Lubuska Wspólnota Terytorialna – Dolina Warty i Noteci, 

d) Statutu Gminy Zwierzyn, 

e) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok, 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn. 

9) Interpelacje i zapytania radnych. 

10)  Interpelacje i zapytania sołtysów 

11)  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych i sołtysów.  

12)  Wolne wnioski i informacje. 

13)  Zamknięcie XLVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 
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1. Otwarcie XLVI zwyczajnej sesji i stwierdzenie prawomocności obrad 

 

             Sesję Rady Gminy Zwierzyn o godzinie 10
07 

otworzyła Stefania Sierocińska 

przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn i stwierdziła, że na 15 radnych na sali obrad 

obecnych jest 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał - listy obecności radnych oraz 

zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu.  

 

Następnie przewodnicząca RG powitała radnych oraz zaproszonych gości. 

 

O godz. 10
08 

 na salę obrad przybyła radna Leokadia Leśniewska. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn poinformowała, że do porządku 

obrad nie wprowadziła żadnej autopoprawki oraz zapytała, czy jest wniosek ze strony radnych 

odnośnie zmiany porządku obrad. Nie zgłoszono zmian do porządku obrad. Następnie 

przewodnicząca odczytała porządek obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

  

Radny Tomasz Pajtel zgłosił wniosek dot. przyjęcia protokołu z XLV sesji Rady Gminy 

Zwierzyn bez jego odczytywania. Innych wniosków w tej sprawie nie było. Za przyjęciem 

wniosku radnego Tomasza Pajtel radni głosowali jednogłośnie, za głosowało 14 radnych. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy Zwierzyn z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy odczytał sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym (sprawozdanie w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec 

czego przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i punkt 4. 

 

5) Informacja Przewodniczącej Rady Gminy Zwierzyn o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn przedstawiła informację o 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym (informacja w załączeniu do 

protokołu). 

 

Następnie otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu, wobec czego przewodnicząca RG 

zamknęła dyskusję i punkt 5. 

 

6) Informacja Wójta Gminy o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2014r. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że wszystkie komisja odbyły 

posiedzenia w sprawie realizacji budżetu gminy za I półrocze 2014r.  
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Ewa Turkiewicz p.o. skarbnika gminy odczytała uchwałę nr 439/2014 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Zielonej Górze z dnia 21 sierpnia 2014r. w sprawie 

wydania opinii o informacji o przebiegu wykonania budżetu Gminy Zwierzyn za I półrocze 

2014r. (kserokopia uchwały w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy stwierdził, że RIO wskazuje na konieczność 

monitorowania wskaźników zadłużenia, ze względu na niewielkie różnice pomiędzy prawą a 

lewą stroną tabeli. Nie jest źle z budżetem, ale nie możemy sobie pozwolić na zbyt wiele, 

możemy realizować tylko bieżące sprawy, gdyż musimy trzymać się wskaźników, nie 

możemy zbytnio balansować. 

 

Stefania Sierocińska zamknęła dyskusję i poddała pod głosowanie przyjęcie informacji Wójta 

Gminy o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2014r. Radni przyjęli informację Wójta 

Gminy Zwierzyn jednogłośnie. Za przyjęciem informacji głosowało 14 radnych (informacja 

w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska poinformowała, że w okresie I półrocza nastąpiła zmiana na stanowisku 

kierownika w GOPS w Zwierzynie. Odczytała podziękowania za współpracę skierowane do 

byłej Pani Kierownik Krystyny Krzyżanowskiej oraz powitała nową Panią Kierownik GOPS 

Angelikę Jaworską. 

 

Angelika Jaworska zabierając głos prosiła radnych o pomoc i wsparcie w zorganizowaniu 

szerszych usług odnośnie pomocy społecznej w gminie, gdyż w najbliższym czasie czeka ich 

rewolucja w pomocy społecznej. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 6. 

 

 

7) Ocena przygotowania placówek oświatowych do nowego roku szkolnego 2014/2015. 

 

Sebastian Hanys wiceprzewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i Spraw 

Socjalnych Rady Gminy Zwierzyn odczytał protokół nr 46/2014 z dnia 26 sierpnia 2014r. z 

wyjazdowego posiedzenia komisji odnośnie sprawdzenia stanu przygotowania placówek 

oświatowych do nowego roku szkolnego. 

 

Maria Rachańska pochwaliła zarządzanie szkołą w Górkach Noteckich, starania dyrektora 

oraz czystość w placówce. 

Stwierdziła również, że należy pomóc dyrektorowi szkoły w Gościmcu w modernizacji 

boiska szkolnego, gdyż jego stan jest nieciekawy, wręcz stwarza niebezpieczeństwo dla 

dzieci, które obecnie ćwiczą w zaadaptowanym do tego celu pomieszczeniu klasowym. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 7. 

 

 

8) Podjęcie uchwał w sprawie: 

 



4 
 

a) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę 

ewidencyjną położoną w miejscowości Górki Noteckie oznaczoną numerem 495/2 

o powierzchni 0,0343 ha, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej działkę ewidencyjną położoną w miejscowości Górki Noteckie 

oznaczoną numerem 495/2 o powierzchni 0,0343 ha (opinia nr 233/2014 załączeniu do 

protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. 

 

Maria Rachańska zapytała, w którym miejscu znajduje się omawiana działka. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że działka położona jest w okolicy 

posesji p. Jasińskiego, który złożył wniosek o kupno jej w celu poszerzenia swojej posesji. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę 

ewidencyjną położoną w miejscowości Górki Noteckie oznaczoną numerem 495/2 o 

powierzchni 0,0343 ha pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” 

przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XLVI/239/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę 

ewidencyjną położoną w miejscowości Zwierzyn oznaczoną numerem 115/13 o 

powierzchni 0,1040 ha, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 

niezabudowanej stanowiącej działkę ewidencyjną położoną w miejscowości Zwierzyn 

oznaczoną numerem 115/13 o powierzchni 0,1040 ha (opinia nr 234/2014 załączeniu do 

protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję.  

 

Mirosław Gniewczyński zapytał, czy są zainteresowane osoby zakupem działki. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że jest to działka wzdłuż linii kolejowej, 

za posesją p. Mitruta, który złożył wniosek o kupno w celu poszerzenia działki pod swój 

zakład pracy. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości niezabudowanej stanowiącej działkę 

ewidencyjną położoną w miejscowości Zwierzyn oznaczoną numerem 115/13 o powierzchni 

0,1040 ha pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem 

projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr 

XLVI/240/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 
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c) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Zwierzyn do współpracy w ramach 

Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Obszarze 

Funkcjonalnym Lubuska Wspólnota Terytorialna - Dolina Warty i Noteci oraz 

zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Zwierzyn a pozostałymi samorządami 

wchodzącymi w skład Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w 

Obszarze Funkcjonalnym Lubuska Wspólnota Terytorialna – Dolina Warty i 

Noteci, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję. Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Zwierzyn do współpracy w ramach 

Subregionu Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Obszarze Funkcjonalnym Lubuska 

Wspólnota Terytorialna - Dolina Warty i Noteci oraz zawarcie porozumienia pomiędzy 

Gminą Zwierzyn a pozostałymi samorządami wchodzącymi w skład Subregionu 

Zintegrowanych Inwestycji Terytorialnych w Obszarze Funkcjonalnym Lubuska Wspólnota 

Terytorialna – Dolina Warty i Noteci pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XLVI/241/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

d) Statutu Gminy Zwierzyn, 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że projekt uchwały był tematem 

wspólnego posiedzenia wszystkich komisji Rady Gminy Zwierzyn. Komisje zaproponowały 

zmiany w § 16 (zamiast czterech komisji, żeby były trzy) i w § 86 wykreślenie ust. 5,6 i 7. 

Automatycznie nastąpi poprawa ust. 3 i 4. 

Następnie przewodnicząca poddała propozycje zmian pod głosowanie. Za zmianami do 

Statutu Gminy Zwierzyn radni głosowali jednogłośnie. Za wprowadzeniem zmian głosowało 

14 radnych. 

 

Przewodniczący poszczególnych komisji przedstawili opinie odnośnie  projektu  uchwały w 

sprawie Statutu Gminy Zwierzyn: 

- Jacek Warchał przewodniczący komisji bezpieczeństwa i ochrony przeciwpożarowej 

RG przedstawił opinię swojej komisji (opinia nr 230/2014 w załączeniu do protokołu), 

- Edward Podsiadło przewodniczący komisji rolnictwa i ochrony środowiska RG 

przedstawił opinię swojej komisji (opinia nr 231/2014 w załączeniu do protokołu), 

- Sebastian Hanys wiceprzewodniczący komisji oświaty, kultury, zdrowia i spraw 

socjalnych RG przedstawił opinię swojej komisji (opinia nr 228/2014 w załączeniu do 

protokołu), 

- Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego RG 

przedstawił opinię swojej komisji (opinia nr 232/2014 w załączeniu do protokołu), 

- Zdzisław Czajka przewodniczący komisji rewizyjnej RG przedstawił opinię swojej 

komisji (opinia nr 229/2014 w załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG stwierdziła, że przewodniczący komisji stałych 

Rady Gminy Zwierzyn wydały pozytywne opinie odnośnie Statutu Gminy Zwierzyn z 

uwzględnieniem zaproponowanych poprawek. Następnie otworzyła dyskusję, nikt nie zabrał 

głosu w dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały 

w sprawie Statutu Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Projekt uchwały został przyjęty 

jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt uchwały staje 

się uchwałą Nr XLVI/242/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 
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e) zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok,  

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok (opinia 

nr 235/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2014 rok pod głosowanie. Projekt uchwały został 

przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 radnych. Projekt 

uchwały staje się uchwałą Nr XLVI/243/2014. (Uchwała w załączeniu do protokołu). 

 

f) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn, 

 

Tomasz Pajtel przewodniczący komisji ekonomicznej i rozwoju gospodarczego odczytał 

opinię odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Zwierzyn (opinia nr 236/2014 załączeniu do protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG otworzyła dyskusję Nikt nie zabrał głosu w 

dyskusji, wobec czego przewodnicząca zamknęła dyskusję i poddała projekt uchwały w 

sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Zwierzyn pod głosowanie. Projekt 

uchwały został przyjęty jednogłośnie. „Za” przyjęciem projektu uchwały głosowało 14 

radnych. Projekt uchwały staje się uchwałą Nr XLVI/244/2014. (Uchwała w załączeniu do 

protokołu). 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 8. 

 

9 .Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Mirosław Gniewczyński : 

- ponownie wnioskował o odprowadzenie wody poopadowej na skrzyżowaniu dróg 

Kurowska-Cmentarna w Górkach Noteckich, gdyż jak stwierdził podczas opadów 

woda ze wszystkich stron zalewa posesję pani sołtys i dwie inne posesje,   

- zapytał, czy w tym roku zostanie przeprowadzony remont ulicy Młynarskiej w 

Górkach Noteckich, 

- wnioskował o przeprowadzenie konserwacji oświetlenia ulicznego na ul. Kolejowej w 

kierunku zakładu drzewnego w Górkach Noteckich. 

 

Zdzisław Czajka: 

- zapytał, jak wygląda sytuacja z planowaną zmianą diet dla sołtysów, które 

odzwierciedlałyby ich zaangażowanie w pełnienie obowiązków (dotyczy to m.in. 

sprawowania opieki nad salami wiejskimi),   

- wnioskował o zaplanowanie w budżecie na 2015r. środków na modernizację 

oświetlenia ulicznego na terenie gminy Zwierzyn,  

- zapytał, co słychać w sprawie budowy nowego dworca kolejowego w Zwierzynie,  

- prosił o zgłoszenie wniosku do Powiatu o podcięcie gałęzi na ul. Noteckiej  w 

Zwierzynie. 
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Robert Wcisło wnioskował o: 

- naprawę zapadniętego mostku obok posesji p. Wieczorek w Górczynie,   

- naprawę pękniętego mostu przy posesji p. Głowiak na drodze Przysieka - Górczyna, 

- naprawę popękanej ścieżki rowerowej Górki Noteckie - Przysieka,  

- udrożnienie zasypanej rury odwadniającej na drodze dojazdowej z drogi powiatowej 

do Górczyny,  

- wykoszenie zarośniętych poboczy drogi w miejscowości Górczyna,  

- zapytał czy zostały zakończone już prace na kanale w miejscowości Górczyna i kto 

jest odpowiedzialny za odbiór wykonanych  prac, gdyż kanał jest zarośnięty, pomimo 

rzekomego czyszczenia dna,   

- zasygnalizował brak oświetlania ulicznego w miejscowości Górczyna i na nowym 

osiedlu w miejscowości Przysieka. 

 

Tomasz Pajtel: 

- wnioskował o przeprowadzenie przeglądu oświetlenia ścieżki rowerowej na odcinku 

od poczty do szkoły w Górkach Noteckich, 

- wskazał na zły stan nawierzchni ścieżki rowerowej Przysieka - Zwierzyn (przy 

mostku oraz uwypuklenia przed Zwierzynem), 

- zapytał, czy byłaby możliwość zabezpieczenia oświetlenia i monitoringu na placu 

zabaw przy szkole podstawowej w Górkach Noteckich. 

 

Sebastian Hanys wnioskował o: 

- założenie oświetlenia przy sali wiejskiej w Górecku, 

- o pomoc w remoncie boiska szkolnego w Gościmcu, przy którym rodzice deklarują 

swój udział w pracach. 

 

Stefania Sierocińska wnioskowała o kapitalną naprawę chodnika od końca ścieżki rowerowej 

do kościoła w Zwierzynie. 

 

Edward Podsiadło wskazał na zły stan drogi po p. Kowalik w Sarbiewie (wniosek zgłaszany 

wyłącznie pisemnie). 

 

Leokadia Leśniewska wnioskowała o: 

- pilne posypanie pobocza i utwardzenie go na łuku koło cmentarza w Gościmcu, 

- zabezpieczenie siatką boiska szkolnego w Gościmcu od nowej drogi,  

- wykoszenie łuku drogi przy sadzie p. Budziszewskiego, gdyż chwasty zasłaniają 

drogę,  

- w imieniu mieszkańców Gościmca podziękowała wójtowi za drogę asfaltową. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 9. 

 

10. Interpelacje i zapytania sołtysów. 

 

Janusz Lessnau sołtys Górecka zaproponował wysłanie osób zatrudnionych w CIS do 

zaprowadzenia porządku na przystankach autobusowych oraz w związku z organizacją 

dożynek gminnych w Górecku , żeby pracownicy z CIS podkosili dojazdy do boiska, gdyż w 

sołectwie nie dysponują sprzętem. 

Bożena Sawoch sołtys Górek Noteckich wnioskowała o: 

- oświetlenie ścieżki rowerowej Górki Noteckie- Przysieka,  
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- obcięcie korony drzew od dołu przy drodze powiatowej w Górkach Noteckich. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 10. 

 

Salę obrad o godz. 11
27 

opuścił radny Przemysław Herner. 

 

11. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski radnych i sołtysów. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy udzielił odpowiedzi na wnioski radnych i sołtysów 

informując że:  

- odnośnie skrzyżowania ulic Cmentarna-Kurowska w Górkach Noteckich należy 

spotkać się ze przedstawicielami Starostwa Powiatowego w Strzelcach Krajeńskich, 

gdyż sami nie możemy decydować o nie naszej drodze, 

- konserwacja oświetlenia ulicznego zostanie zgłoszona na nr 991, sami również 

możemy zgłaszać awarie podając nr słupa,  

- diety sołtysów w tym roku zostają nieruszone, na przyszły rok nikt nad budżetem 

jeszcze nie pracuje, jest czas na złożenie wniosków do budżetu do końca września br., 

- w związku z budową dworca kolejowego są już na ukończeniu prace projektowe oraz 

pozytywna opinia konserwatora zabytków, zakończone są prace te po naszej stronie, 

- nie było odbioru prac na kanale w Górczynie, gdyż nie była to odbudowa, tylko 

bieżąca konserwacja,  

- jeżeli chodzi o koszenie poboczy, to takich dróg mamy sporo, a środki na to poszłyby 

z bieżącego utrzymania dróg, a wystarczy, że będziemy sami dbać o ich wykaszanie, 

- nie ustaliliśmy, kto ma naprawić mostek prowadzący do posesji  p. Wieczorek, ale 

odbierający mleko ma inną drogę dojazdową do tej posesji,  

- jeżeli chodzi o ulicę Młynarską, to wykonawca jeszcze nie zakończył prac na drogach, 

jeszcze zostały drogi do zrobienia,  

- nie jest znana przyczyna uwypukleń na ścieżce rowerowej, ale ścieżka jest jeszcze na 

gwarancji, przed jej upływem będzie przeprowadzony przegląd,  

- trzeba sprawdzić, czy jest jeszcze miejsce na rejestratorze, żeby można było podłączyć 

monitoring na placu zabaw w Górkach Noteckich,  

- w sprawie boiska w Gościmcu upatruje szanse w ramach miękkich projektów plus 

środki z funduszu sołeckiego,  

- przyjrzymy się możliwości ustawienia lamp przy sali wiejskiej w Górecku,  

- chodnik na ul. Wojska Polskiego w Zwierzynie należy do Powiatu, potrzeba zrobienia 

na pewno jest, ale Powiat niech partycypuje  w kosztach,  

- trawa przy przystankach zostanie wykoszona przez pracowników CIS, prosił jednak, 

żeby jak najwięcej w związku z przygotowywaniem dożynek gminnych w Górecku 

zrobić we własnym zakresie, 

- przy realizacji budowy ścieżki rowerowej drzewa zostaną usunięte, nie wie czy 

Starostwo Powiatowe ma środki na podcinanie konarów, ale wystosujemy w tej 

sprawie pismo. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 11. 

 

12. Wolne wnioski i informacje. 
 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG poinformowała, że: 

- następna sesja Rady Gminy Zwierzyn odbędzie się dnia 24 września 2014r., 
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- na dwa miesiące przed końcem kadencji radni zobowiązani są do złożenia dwóch 

egzemplarzy oświadczeń majątkowych, 

- rozdana została ankieta radnym odnośnie nowej strategii gminy, która należy 

wypełnić i oddać do UG, 

- kolejne spotkanie w sprawie tworzenia nowej strategii odbędzie się 11 września br. o 

godz. 16
00

. 

 

Eugeniusz Krzyżanowski wójt gminy zaprosił radnych na dożynki gminne, które odbędą się 

13 września br. w Górecku. Jednocześnie zwrócił się z prośbą do sołtysów, żeby do końca 

tygodnia dali znać ile będzie wieńców dożynkowych. 

 

Andrzej Wiśniewski sekretarz gminy poinformował, że sołtysi otrzymali wszystkie materiały 

odnośnie tworzenia funduszu sołeckiego na 2015r. W razie pytań prosił o dzwonienie do UG. 

 

Zdzisław Czajka prosił, żeby wystąpić z apelem do szkół oraz z informacją do mieszkańców 

za pośrednictwem gazety strzeleckiej odnośnie utrzymywania porządku na terenie gminy 

Zwierzyn. 

 

Stefania Sierocińska przewodnicząca RG zamknęła punkt 12. 

 

 

13. Zamknięcie XLVI zwyczajnej sesji Rady Gminy Zwierzyn. 

 

         Wobec wyczerpania tematów posiedzenia Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

Stefania Sierocińska o godzinie 12
00

 zamknęła obrady XLVI zwyczajnej Sesji Rady Gminy 

Zwierzyn. 

 

 

     Protokółowała:                                                                 P r z e w o d n i c z y ł a : 

Inspektor ds. obsługi RG                                           Przewodnicząca Rady Gminy Zwierzyn 

 
  Marzena Kaczmarek                                                                               Stefania Sierocińska          

 


